
 

 

Årsberetning fra veteranafdelingen. 

Kort beretning på en meget kort sæson. 

Efter normal opstart i August, var vi kun lige startet på holdturneringen, hvor ganske få kampe 

blev afviklet før vi blev ramt af Corona restriktioner. 

Turneringskampe blev stoppet og træning i hallen blev reduceret til grupper af 10 personer. 

Det lykkedes at afvikle træning i 2 grupper, hvor hallen var delt med forhæng på midten. 

Dette fungerede frem til den totale nedlukning i November. 

Stor tak til Hanne for at holde styr på træningstilmeldinger og opdeling i de 2 træningshold. 

Herefter har afdelingen været nedlukket frem til nu, hvor vi igen kan støve ketcherne af. 

 

 

Svend Åge.    


